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 מהנעשה בישיבה | מוטי תורן

 06 –בשבת הקרובה יתארחו בישיבה כ 
   תלמידים מישיבת "הגוש" )אלון שבות(.

התלמידים שלנו התארחו אצלם לפני כחודש 
מה שנקרא בשפה המקצועית0 )

 בארטר"...(."

 כל התלמידים שלהם מחוסנים.

 ברוכים הבאים



 

 צביקי וייל  | משולחן מנהל הקהילה  

 תושבים יקרים, 

ראשית אביע את הערכתי הגדולה ליכולת המופלאה של קהילת מעלה גלבוע לקיים שיח מעמיק ונוקב בצורה קשובה ורגישה. 

זכיתי לפגוש אתכם בערב השיח בנושא התפילה, שאורגן להפליא. תודה גדולה למנחים על הזמן, ההקשבה ויכולת ההכלה, 

למתעדים ולשומרי הזמן, לאיילת על התכנון והכיבוד, למשה כץ על הסקר המקדים והניתוח שלו וליצחק על ההנחיה 

המדויקת. ניכר שכל מי שהגיע מחפש את הדרך הנכונה עבורו לעבוד את ה' וכקהילה נמצא את הדרכים הטובות עבורנו. 

תוצאות הסקר הציבורי בנושא התפילות הוצגו בערב. התוצאות מתפרסמות לכלל הציבור. בשאלות על תוצאות הסקר, 

 מוזמנים לפנות לחברי ההנהלה. –ובשאלות והצעות בהקשר המשך התהליך 

מאז כניסתי לתפקיד אני משקיע לא מעט זמן בניסיון להבין לאשורו את מצבה הכספי של הקהילה. מהנתונים הקיימים 

נראה כי ישנו גירעון תקציבי די משמעותי, שמתפרס על פני שנים ארוכות. הנושא הוצג בפירוט להנהלת הקהילה, ועם 

 השלמת הבדיקה נוכל להתחיל לתכנן יחד כיצד להתמודד איתו לקראת אסיפת הקהילה החצי שנתית בעוד כחודשיים. 

הנהלת הקהילה פגשה את לימור ספראי, שתיארה את תפקידה כחברת מליאת המועצה האזורית בשנתיים וחצי האחרונות.         

 על המורכבויות והייחודיות שבו, על העשייה, השירות לציבור ונושאים נוספים בהם עוסקת מליאת המועצה.

רעות שלו יוצאת בקרוב לפסק זמן בירושלים, ונאחל לה הצלחה רבה. רעות מילאה במקצועיות את תפקיד מרכזת ועדת 

 הקבלה בשנתיים האחרונות, ואנו מחפשים עבורה מחליפ.ה

 

 ניתן לפנות אלי בנושא. -מצורפת הגדרת התפקיד 

 שבת שלום, 

 צביקי

 

 ריכוז ועדת קבלה –הגדרת תפקיד 

 תחומי אחריות

ניהול תהליך הקבלה לישוב 

.ריכוז המידע מועדת קליטה, ממקורות חוץ ומראיונות וגיבוש ההמלצות לקליטה 

)ניהול תהליך הקבלה )תאום ראיונות, קשר עם המשפחות 

.גיבוש העקרונות המנחים לקליטה לישוב ובחינתם מעת לעת ביחד עם ועדת קבלה וועדת קליטה ועם הנהלת הקהילה 

אחריות על נציגות הישוב בוועדות הקבלה האזוריות 

 

 דרישות

רגישות חברתית ומחויבות קהילתית 

דיסקרטיות 

עדיפות לניסיון בחברות בוועדת קבלה 

 

 התפקיד בהתנדבות

 למנהל הקהילה. –כפיפות 



 |  אסתר אלכסנדרמן הארכיון

 שנה לכפר השיקום לנגמלים במלכישוע  03לכבוד  -מלכישוע 

מלכישוע.                                                                           –את המפגש הראשון של חברי מועדון הרוח הקדשנו לסיפור של השכנים 

 אוריה גן סיפר על תולדות המקום וכל התוכניות והעשייה המדהימה שבמקום.

 

 קצת על ההיסטוריה של הקמת המקום ואיך זה בא לידי ביטוי אצלנו במעג"ל:

הקיבוץ הועתק למקומו החדש ושינה את שמו לקיבוץ מירב.        6799. בשנת 6791ואוזרחה ב 6791היאחזות מלכישוע הוקמה ב

 שטחי מלכישוע נותרו שוממים.

בסוף שנות השמונים עלתה יוזמה מצד ראש המועצה יגאל שחר, הרשות למלחמה בסמים ועמותת ידיד להקים במקום כפר 

 שיקום לנגמלים. בישוביי המועצה הייתה התנגדות וחשש גדול מהאוכלוסייה שעתידה לאכלס את המקום. 

אחרי שעמותת ידיד יצאה מהתמונה והתקבלה הסכמה של ישוביי ההר הוקם הכפר. ומאז אנו כשכנים  6771באוקטובר 

עוקבים מהצד על העשייה המבורכת והולכת וגדלה מיום ליום. ומעבר לכך המקום משמש מקום עבודה לרבים מתושביי ההר 

 והעמק  ועוד היד נטויה. 

 

 ציטוטים מדפי מידע של אותן שנים: –ומה קרה אצלנו באותן שנים 

 רנן אשכנזי מזכיר הקיבוץ –כפר שיקום   9191.6.6

השבוע דנה הנהלת המליאה ומליאת המועצה על הנושא ושני הגופים הביעו את תמיכתם להקמת הכפר... נושא אחד שלא 

עומד בתנאים שעליהם החלטנו באסיפה הוא שלפי הצעת המועצה, הכפר לא יהיה בבעלות המועצה. הסיבה לזה היא  

שהמועצה לא יכולה לקחת שום אחריות כלכלית בקשר לכפר... אנו הצגנו את הבעיה שתהיה לגבי מעלה גלבוע והבהרנו 

 שהנושא יצטרך לחזור לאסיפה...

הסברתי כי במקרה של צורך בפירוק הכפר חשוב שיהיו לנו ביטחונות ונהלים ברורים. לדעתי אם החוזה ידון על האינטרסים 

שלנו לא צריכה להיות שום בעיה בעניין הבעלות. בכל מקרה לפני חתימת החוזה הוא יגיע לאישור של כל משקי עמק בית שאן 

ואז יחזור להנהלה ולמליאה לאישור אחרון. חשוב לציין כי המועצה תעמוד מאחורי דרישות מעלה גלבוע כדי להבטיח גם 

 שכנות טובה וגם את הצלחת הכפר.

 

.9111.663 

יגאל שחר העביר דו"ח על הנעשה בעניין כפר הסמים במלכישוע. עמותת ידיד יצאה מהשותפות וכעת הרשות למלחמה בסמים  

 רוצה לחתום חוזה עם המועצה בהתאם לתנאים של המועצה והיישובים. אנו בודקים את החוזה.

 

91.1.663 

הנושא עדין לא נשכח ונראה שיתבצע בטווח הלא רחוק. לפני מספר חודשים עזבה אגודת 'הידיד' את השותפות... הרשות 

החליטה לחתום חוזה רק עם המועצה ללא גורם שלישי. ... הרבה סעיפים שקשורים אלינו התקבלו עקב כך בחוזה כגון:         

 תנאי הקבלה לכפר, אפשרות לסגירת הכפר, מחלות זיהומיות ועוד. 

 ...יש במשרדי העתקים של החוזה ומי שמתעניין יפנה לרנן.

מכיוון שאישרנו לפני שנה כמעט את הקמת הכפר, במידה שמקבלים את תנאינו, מטרת האסיפה השבוע היא לשמוע 

 התייחסות לנקודות הנ"ל שנציג באסיפה ולא על מנת לדון על מהות הכפר.

 

..1.1.663 

דנו על החוזה של כפר מלכישוע שנכתב בין המועצה והרשות למלחמה בסמים. החוזה החדש עומד בתנאים שהצבנו ולכן 

 בתוקף. –החלטנו לאשר את הקמת הכפר 


